
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 13. december 2021 stillet følgende spørgsmål 

nr. 229 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 229:  

”Hvad er årsagen til, at veterinærpersonale ikke beskyttes for røntgenstråler som an-

det sundhedspersonale, når der foretages røntgen?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet kan ikke besvares inden for fristen, da der skal indhentes bidrag fra En-

heden for strålebeskyttelse i Sundhedsstyrelsen. Jeg forventer at kunne fremsende 

en endelig besvarelse ultimo januar 2022. 

 

 

Med venlig hilsen 
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